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BR.0002.1.4.2020.KG-R 

Protokół nr XXIV/4/2020 

sesji Rady Miejskiej w Giżycku 

z dnia 28 maja 2020 r. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00, zakończono o godz. 15.49 

 

W obradach uczestniczyli radni: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz 

2. Mirosław Boć  

3. Jacek Brzeski 

4. Małgorzata Czopińska  

5. Marcin Jakowicz 

6. Andrzej Jelec  

7. Małgorzata Kaczorowska  

8. Robert Kempa 

9. Jerzy Kunda 

10. Mirosław Lubas 

11. Marcin Łobodziński 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz  

13. Jadwiga Małgorzata Mistera  

14. Maria Popieluch 

15. Andrzej Szocik 

16. Halina Marta Sarul 

17. Jan Sekta 

18. Olga Anna Uminowicz 

19. Łukasz Zakrzewski 

Nieobecny radny: Piotr Andruszkiewicz, Paweł Grzeszczak 

Lista obecności – załącznik nr 1 do protokołu 

 

Spoza składu rady w obradach uczestniczyli: 

1. Wojciech Karol Iwaszkiewicz - Burmistrz Miasta 

2. Cezary Piórkowski - Z-ca Burmistrza Miasta 

3. Dorota Wołoszyn - Skarbnik Miasta 

4. Danuta Wasilewska - Kierownik Referatu Podatkowego 

5. Ewa Unrug-Wiszowaty – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

6. Jacek Markowski - Naczelnik Wydziału Mienia 

7. Piotr Szulc  - Dyrektor Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli 

8. Jan Małecki  - Radca Prawny 

9. Krystyna Gruszecka -Rosłoń - Główny Specjalista Biuro Rady Miejskiej 

10. Szymon Grabowski - Główny Specjalista Biuro Informatyki 

11. Kazimierz Smolak - Podinspektor Biuro Rady Miejskiej 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o aktualnej sytuacji w Gminie Miejskiej Giżycko. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Giżycko na lata 2020-2031. PROJEKT NR 1 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Giżycko na rok 2020. 

PROJEKT NR 2 



2 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu. 

PROJEKT NR 3 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na 2020 rok. PROJEKT NR 4 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. PROJEKT NR 5 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości. PROJEKT NR 6 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Wojewodą Warmińsko – 

Mazurskim. PROJEKT NR 7 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Giżycka w 2020 r. PROJEKT NR 8 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w roku szkolnym 2020/2021 dyrektorów  

i wicedyrektorów szkół podstawowych oraz dyrektorów przedszkoli prowadzonych przez 

Gminę Miejską Giżycko z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, prowadzonych 

bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz. PROJEKT NR 9 

12. Zamknięcie sesji. 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa otworzył XXIV sesję Rady Miejskiej w Giżycku, 

zwołaną na wniosek burmistrza. Stwierdził prawomocność obrad. Podczas otwarcia sesji było 

obecnych 19 radnych. 

Ad.2 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz przedstawił informację o aktualnej sytuacji w Gminie 

Miejskiej Giżycko: 

-  w zakresie epidemii COVID-19 

- Zgromadzenie Wspólników Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji. Dyrektor PWiK pan 

Tadeusz Lachowicz złożył rezygnację – odchodzi na emeryturę. 

- Zgromadzenie Wspólników Towarzystwa Budownictwa Społecznego. 

- Kilkukrotnie odbywały się zarządy MZMGO. 

- Zarząd Stowarzyszenia Wielkie Jeziora Mazurskie. 

- Europejski Kongres Gospodarczy. 

Kierownik Referatu Podatkowego D. Wasilewska przedstawiła informacje związane  

z poborem podatku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania w zakresie 

przedstawionej informacji przez burmistrza. 

Radny M. Jakowicz zapytał, czy może zadać pytanie związane z aktualną sytuacją szpitala  

w związku z postanowieniem sądu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa przypomniał, iż można zadawać pytania  

w temacie informacji przedstawionych przez burmistrza. 

Radna M. Kaczorowska podziękowała burmistrzowi w imieniu mieszkańców za ładny 

wygląd miasta – kwiaty, krzewy, drzewka ozdobne.  

Radny M. Boć powiedział, że w informacji burmistrza nie dostrzegł konkretnej informacji, 

gdzie wskazane by było, że na tę chwilę mamy określone straty, o oszczędnościach  

w placówkach podległych burmistrzowi.  Nie ma konkretnych kwot. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz wskazał dochody i wydatki, które są zapisane w budżecie, ale 

nie są realizowane ze względu na epidemię. 

Radny Łukasz Zakrzewski poruszył kwestę szpitala. Zapytał burmistrza, dlaczego  

w informacji o obecnej sytuacji w  gminie nie poruszył tematu szpitala w kontekście 

postanowienia sądu z 20 marca 2020 r. o ogłoszeniu upadłości. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział, że Spółka Szpital Giżycki nie jest prowadzona 

przez gminę miejską. 
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Radny Paweł Andruszkiewicz poruszył kwestię pomocy dla przedsiębiorców. Zapytał na jaką 

kwotę opiewają wnioski złożone przez przedsiębiorców. 

Skarbnik D. Wołoszyn odpowiedziała radnemu, że kwota ta opiewa na tysiące złotych. 

Radny Paweł Andruszkiewicz zapytał, jakie z powodu epidemii, miasto poniosło straty. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że gdyby nie epidemia, to plan budżetu 

byłby wykonany. 2.500.000, to jest maksymalny skutek. 

Radny Paweł Andruszkiewicz odniósł się do wypowiedzi burmistrza, poruszył kwestię 

obniżek pensji pracownikom urzędu miejskiego i pracownikom jednostek samorządowych oraz 

ulg dla przedsiębiorców. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odniósł się do wypowiedzi radnego w kwestii pomocy dla 

przedsiębiorców. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej J. Sekta poruszył kwestię braku rzetelnej informacji  

o stanie miasta i obniżek pensji pracownikom urzędu miejskiego i pracownikom jednostek 

samorządowych. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział wiceprzewodniczącemu, że za realizację budżetu 

odpowiedzialny jest organ wykonawczy. Przypomniał, że wcześniej informował radę  

o korekcie wynagrodzeń. Wypowiedział się w kwestii obniżek wynagrodzeń. Płynność 

finansowa miasta jest zachowana. Nie ma zagrożenia, że nie będzie pokrycia na wydatki.  

Miasto nie rezygnuje z zamówień, które mają dofinansowania, kontynuacji przebudowy Alei  

1 Maja. W oświacie zawieszone są remonty na 700.000 zł. Burmistrz wystąpił do wójta  

o zmianę w zakresie darmowej komunikacji. Wszystkie koncerty zostały odwołane i piknik 

rodzinny. Te imprezy z których nie było dochodu. 

Skarbnik Miasta D. Wołoszyn poinformowała radnych, iż wszystkie wydatki, które pojawiły 

się w czasie epidemii, zawsze sugerowano się tym, czy dany wydatek będzie służył powstaniu 

dochodu. Jeżeli chodzi o oszczędności na obniżce wynagrodzeń jest to 1.225.000 zł. 

Radna M. Czopińska wypowiedziała się w kwestii zwoływania sesji nadzwyczajnych oraz,  

że miała nadzieję na poznanie rzeczywistej sytuacji podczas wypowiedzi burmistrza na temat 

sytuacji w gminie. Informacja, którą podał burmistrz, to była informacja taka jak na każdej sesji 

zwyczajnej. Poruszyła również temat obniżki wynagrodzeń. Zapytała skarbnik jaka była 

prognozowana kwota subwencji oświatowej w październiku, na podstawie której, planuje się 

budżet na następny rok kalendarzowy, a jaka jest rzeczywista kwota podana przez Ministerstwo 

Finansów w marcu. To pokaże sytuację w mieście. 

Skarbnik Miasta D. Wołoszyn odpowiedziała radnej, że jeżeli chodzi o subwencję oświatową, 

to w dzisiejszym projekcie uchwały o zmianie budżetu dostosowuje się ostateczną kwotę 

subwencji oświatowej. W momencie podejmowania uchwały budżetowej na 2020 rok, 

subwencja oświatowa zaplanowana była na poziomie 22.120.955 zł. Została zmniejszona do 

kwoty 21.863.403 zł. W momencie, kiedy podejmowane były decyzje o obniżce wynagrodzeń, 

subwencja wpłynęła o 300.000 zł mniej. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odniósł się do wypowiedzi radnej M. Czopińskiej w kwestii 

obniżek wynagrodzeń. 

Radny Ł. Zakrzewski zapytał burmistrza z jakich inwestycji burmistrz zamierza zrezygnować 

w tym roku. Poruszył kwestię wykreślenia ze statutu miasta zapisu dotyczącego zapytań  

i interpelacji radnych do burmistrza.  

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa przypomniał radnemu, że zapisy znajdujące się  

w statucie miasta są konsekwencją zmian ustawowych. 

Radny A. Jelec zapytał burmistrza, co będzie z rondem na obwodnicy i na jakim etapie jest ta 

inwestycja. Odniósł się do wypowiedzi wiceprzewodniczącego J. Sekty i radnej  

M. Czopińskiej w kwestii obniżenia wynagrodzeń. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu A. Jelcowi, że plac budowy ronda jest 

przekazany. 
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Ad.3 i 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał, czy radni mają pytania  w zakresie 

projektów uchwał nr 1 i 2. 

 Radni nie mieli pytań i przystąpili do głosowania nad projektem uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Giżycko na lata 2020 – 2031. 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

2. Mirosław Boć  - za 

3. Jacek Brzeski - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Marcin Jakowicz – wstrzymał się od głosu 

6. Andrzej Jelec  - za  

7. Małgorzata Kaczorowska - za  

8. Robert Kempa - za 

9. Jerzy Kunda – wstrzymał się od głosu 

10. Mirosław Lubas - za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch – za 

15. Halina Marta Sarul – za 

16. Jan Sekta - za 

17. Andrzej Szocik - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Uchwała została podjęta – 15 głosów za, 4 wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXIV/26/2020 – załącznik nr 2 do protokołu 

Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu 

miasta na 2020 rok: 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – wstrzymał się od głosu 

2. Mirosław Boć  - za 

3. Jacek Brzeski - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Marcin Jakowicz – wstrzymał się od głosu 

6. Andrzej Jelec  - za  

7. Małgorzata Kaczorowska - za  

8. Robert Kempa - za 

9. Jerzy Kunda – wstrzymał się od głosu 

10. Mirosław Lubas - za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch – za 

15. Halina Marta Sarul - za 

16. Jan Sekta - za 

17. Andrzej Szocik - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu  

Uchwała została podjęta – 15 głosów za, 4 wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXIV/27/2020 – załącznik nr 3 do protokołu 
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Ad.5 

Radny M. Boć zwrócił się do burmistrza o dokładne wskazane, która część Alei 1 Maja 

będzie remontowana. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że cała Aleja 1 Maja została 

podzielona na odcinki. Obecny odcinek, który jest przedmiotem rozstrzygnięcia 

przetargowego jest kontynuacją tego odcinka, który zakończył się w ubiegłym roku,  

do Komendy Powiatowej Policji. 

Radny Ł. Zakrzewski poruszył kwestię konsultacji społecznych w zakresie infrastruktury 

drogowej. Zapytał, czy w sprawie wskazanego odcinka były przeprowadzane konsultacje 

społeczne z mieszkańcami Giżycka. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że miasto nie organizowało 

konsultacji społecznych. Inwestorem jest powiat giżycki. 

Radny Paweł Andruszkiewicz zapytał burmistrza o remont ul. Sadowej. 

Przewodniczący RM R. Kempa poinformował radnych, że mają możliwość zadawania 

burmistrzowi takich pytań w formie pisemnej. 

Radny Ł. Zakrzewski zapytał burmistrza, czy uważa za zasadne wydawanie pieniędzy na 

niewłasne zadania, gdzie w Urzędzie Miejskim są zaplanowane inwestycje w formie 

dokumentacji technicznej, z pozwoleniem na budowę.  

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że uważa za zasadne budowanie 

dróg. 

Przewodniczący RM R. Kempa poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Mirosław Boć  - za 

3. Jacek Brzeski - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec  - za  

7. Małgorzata Kaczorowska - za  

8. Robert Kempa - za 

9. Jerzy Kunda – za 

10. Mirosław Lubas - za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch – za 

15. Halina Marta Sarul – za 

16. Jan Sekta - za 

15. Andrzej Szocik - za 

17. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – za 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu została 

podjęta – 19 głosów za. 

Uchwała nr XXIV/28/2020 – załącznik nr 4 do protokołu 

Ad.6 

Radni nie mieli pytań do autora projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na 2020 

rok i przystąpili do głosowania: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Mirosław Boć  - za 
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3. Jacek Brzeski - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za  

7. Małgorzata Kaczorowska - za  

8. Robert Kempa - za 

9. Jerzy Kunda – za 

10. Mirosław Lubas - za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch - za 

15. Andrzej Szocik - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – za  

Uchwała została podjęta – 19 głosów za. 

Uchwała nr XXIV/29/2020 – załącznik nr 5 do protokołu 

Ad.7 

Radni nie mieli pytań do autora projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości  

i przystąpili do głosowania (PKP). 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Mirosław Boć - za 

3. Jacek Brzeski - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za  

7. Małgorzata Kaczorowska - za  

8. Robert Kempa - za 

9. Jerzy Kunda – za 

10. Mirosław Lubas - za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch - za 

15. Andrzej Szocik - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – za  

Uchwała została podjęta – 19 głosów za. 

Uchwała nr XXIV/30/2020 – załącznik nr 6 do protokołu 

Ad.8 

Radni nie mieli pytań do autora projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości  

i przystąpili do głosowania. (os. Wilanów). 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Mirosław Boć - za 
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3. Jacek Brzeski - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za  

7. Małgorzata Kaczorowska - za  

8. Robert Kempa - za 

9. Jerzy Kunda – za 

10. Mirosław Lubas - za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch - za 

15. Andrzej Szocik - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – za  

Uchwała została podjęta – 19 głosów za. 

Uchwała nr XXIV/31/2020 – załącznik nr 7 do protokołu 

Ad.9 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zapytał radnych czy mają pytania do autora 

projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Wojewodą Warmińsko - Mazurskim. 

 Radni nie mieli pytań i przyjęli projekt uchwały: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Mirosław Boć - za 

3. Jacek Brzeski - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za  

7. Małgorzata Kaczorowska - za  

8. Robert Kempa - za 

9. Jerzy Kunda – za 

10. Mirosław Lubas - za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch - za 

15. Andrzej Szocik - za 

16. Halina Marta Sarul - za 

17. Jan Sekta - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – za  

Uchwała została podjęta – 19 głosów za. 

Uchwała nr XXIV/32/2020 – załącznik nr 8 do protokołu 

Ad.10 

Radny Ł. Zakrzewski zapytał burmistrza o prace związane z rozbudową schroniska dla 

bezdomnych zwierząt. 

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz odpowiedział radnemu, że schronisko powinno być już dawno 

po nowemu wybudowane. Jest już dokumentacja techniczna, pozwolenie na budowę. Budowa 
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schroniska jest zaplanowana na IV kwartał 2020 – 2021 r. Gdyby nastąpiła sytuacja 

pogłębiającego się kryzysu finansów samorządowych, to tego typu zadania trzeba będzie 

przekładać na następny rok, w drugim kwartale 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Giżycka w 2020 roku. 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – za 

2. Mirosław Boć - za 

3. Jacek Brzeski - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Marcin Jakowicz – za 

6. Andrzej Jelec - za  

7. Małgorzata Kaczorowska - za  

8. Robert Kempa - za 

9. Jerzy Kunda – za 

10. Mirosław Lubas - za 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - za  

14. Maria Popieluch – za 

15. Halina Marta Sarul – za 

16. Jan Sekta - za 

17. Andrzej Szocik - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Uchwała została podjęta – 18 głosów za, 1 wstrzymujący się. 

Uchwała nr XXIV/33/2020 – załącznik nr 9 do protokołu 

Ad.11 

Radny M. Boć zapytał burmistrza, czy projekt uchwał, został skierowany do radnych we 

właściwym terminie. W projekcie nie wskazano obszarów dotyczących skutków finansowych. 

Radny J. Sekta również zadał pytanie burmistrzowi w kwestii skutków finansowych, jakie 

niesie za sobą uchwała i czy przy konstrukcji tego projektu uchwały kontaktowano się  

z dyrektorami szkół powiatowych. 

Radny Paweł Andruszkiewicz zapytał burmistrza, czy są w Polsce miasta, gminy, które 

zwalniają organy, które zarządzają szkołą i ile jest takich miast. 

Dyrektor MZOSiP P. Szulc odpowiedział na pytanie radnego Bocia, że taki projekt uchwały 

mógłby być procedowany w trakcie roku szkolnego. Projekt był przygotowany na marcową 

sesję. Co do kosztów, odpowiedź będzie udzielona w formie pisemnej. 

W odpowiedzi na pytanie radnego P. Andruszkiewicza odpowiedział, że nie słyszał, żeby 

wszyscy dyrektorzy byli zwalniani z pensum. 

Radny M. Boć zwrócił się do burmistrza z prośbą o zachowanie terminów. 

Wiceprzewodniczący RM J. Sekta powiedział, że rada dokładnie nie zna skutków 

finansowych, a są one wysokie, to w sytuacji, kiedy jest kryzys budżetowy, głosowanie za tą 

uchwałą jest absurdem. 

Dyrektor MZOSiP P. Szulc odniósł się do wypowiedzi radnego M. Bocia. Powiedział, że nie 

zgadza się z tą wypowiedzią. Projekt uchwały był przygotowany w terminie. Ze względów 

nadzwyczajnych nie był przedstawiony w marcu. 

Radna M. Czopińska zapytała burmistrza, czy arkusze zostały już podpisane. 

Dyrektor MZOSiP P. Szulc odpowiedział radnej, że arkusze są już zatwierdzone. 
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Radna M. Czopińska wypowiedziała się w kwestii zatwierdzenia arkuszy, i że jest to na dzień 

dzisiejszy niezgodne z prawem.  

Burmistrz W.K. Iwaszkiewicz wyjaśnił, iż projekt uchwały był przygotowany w marcu, tylko 

nie był uwzględniony w programie sesji nadzwyczajnej. 

Radny Ł. Zakrzewski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały. 

Radny M. Boć odniósł się do wniosku radnego Ł. Zakrzewskiego. Powiedział, że wniosek nie 

jest zasadny. Zaznaczył, że jego uwagi dotyczyły sposobu procedowania projektu uchwały. 

Na temat przebiegu procedowania projektu uchwały głos zabrała również radna  

M. Czopińska. 

Wiceprzewodniczący RM J. Sekta zaznaczył, że uchwała niesie poważne wydatki w budżecie 

miasta. 

Radny Ł. Zakrzewski podtrzymał swój wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał wniosek pod głosowanie: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – przeciw 

2. Mirosław Boć - przeciw 

3. Jacek Brzeski - przeciw 

4. Małgorzata Czopińska - przeciw  

5. Marcin Jakowicz – przeciw 

6. Andrzej Jelec - przeciw  

7. Małgorzata Kaczorowska - przeciw  

8. Robert Kempa - przeciw 

9. Jerzy Kunda – przeciw 

10. Mirosław Lubas – wstrzymał się od głosu 

11. Marcin Łobodziński - przeciw 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - przeciw 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera - przeciw  

14. Maria Popieluch – przeciw 

15. Halina Marta Sarul - przeciw 

16. Jan Sekta – za 

17. Andrzej Szocik - przeciw 

18. Olga Anna Uminowicz - przeciw 

19. Łukasz Zakrzewski – za 

 Wniosek nie został przyjęty – 2 za, 16 przeciw, 1 wstrzymujący się.  

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zwolnienia w roku szkolnym 2020/2021 dyrektorów i wicedyrektorów szkół 

podstawowych oraz dyrektorów przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miejską Giżycko  

z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych, prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami, 

albo na ich rzecz: 

 

1. Paweł Michał Andruszkiewicz – przeciw 

2. Mirosław Boć - za 

3. Jacek Brzeski - za 

4. Małgorzata Czopińska - za  

5. Marcin Jakowicz – przeciw 

6. Andrzej Jelec - za  

7. Małgorzata Kaczorowska - przeciw  

8. Robert Kempa - za 

9. Jerzy Kunda – przeciw 
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10. Mirosław Lubas - przeciw 

11. Marcin Łobodziński - za 

12. Beata Jadwiga Łukaszewicz - za 

13. Jadwiga Małgorzata Mistera – wstrzymała się od głosu 

14. Maria Popieluch – za 

15. Halina Marta Sarul – za 

16. Jan Sekta - przeciw 

17. Andrzej Szocik - za 

18. Olga Anna Uminowicz - za 

19. Łukasz Zakrzewski – wstrzymał się od głosu 

Uchwała została podjęta – 11 głosów za, 6 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Uchwała nr XXIV/34/2020 – załącznik nr 10 do protokołu 

Naczelnik WGKiOŚ E. Unrug – Wiszowaty uzupełniła informację do projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Giżycka w 2020 roku, w kwestii całodobowej opieki 

weterynaryjnej. Dwukrotnie było wysyłane zapytanie o wyłonienie lecznicy, która byłaby 

zainteresowana realizacją takiej usługi. Skończyło się to negatywnym wynikiem, z powodu 

niewpłynięcia oferty. 

Jeżeli chodzi o uwagi zgłaszane przez organizacje społeczne do projektu programu,  

nie wszystkie uwagi zostały wzięte pod uwagę. Powodem nieujęcia tych uwag były niewielkie 

środki finansowe. 

Radny Ł. Zakrzewski zgłosił chęć otrzymania uwag zgłoszonych przez organizacje. 

Ad.12 

Przewodniczący Rady Miejskiej R. Kempa zamknął XXIV sesję VIII kadencji Rady 

Miejskiej w Giżycku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Nagranie przebiegu sesji stanowi integralną część protokołu i opublikowane jest na stronie 

internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Giżycku. 

 

Protokołowała        Przewodniczył 

Krystyna Gruszecka – Rosłoń     dr Robert Kempa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


